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P R O T O K Ó Ł  NR L/22 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 27 października 2022 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł     - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena    - Zastępca Burmistrza, Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska-Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny 

5/ Kierownicy wydziałów, goście. 

 

Przed otwarciem sesji, Burmistrz Kożuchowa wręczył nagrody za wybitne osiągnięcia 

w dziedzinie wychowania i edukacji wyróżnionym nauczycielom ze szkół z terenu Gminy 

Kożuchów.  

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 11:15 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz 

Drzewiecki witając radnych oraz gości. Poinformował o obowiązku w zakresie nie ujawniania 

bez nieuzasadnionej potrzeby danych osobowych osób niebędących funkcjonariuszami 

publicznymi. Następnie stwierdził prawomocność obrad, odczytał porządek obrad informując, że 

sesja rady jest utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że w dniu 24 października br. 

odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, wniosków i Petycji, natomiast w dniu 26 października br. 

odbyło się posiedzenie Komisji Społeczno-Budżetowej.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Informacja Burmistrza Kożuchowa o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022. 
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5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

   7.1. zmieniającej uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowalnych przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków /numer druku L/1/22/. 

   7.2. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące związane 

z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków /numer druku L/2/22/. 

   7.3. zmieniającej uchwały w sprawie bezprzetargowej dzierżawy części nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Kożuchów /numer druku L/3/22/. 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XLIX.  

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

następujące projekty uchwał: 

- w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2022 rok /numer druku L/4/22/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. /za – 15/  

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Kożuchów. /numer druku L/5/22/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. /za – 15/  

Iskra Anna – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, złożyła wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad następujące projekty uchwał: 

- w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie powołania Młodzieżowej Rady Gminy 

/numer druku L/6/22/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. /za – 15/  

- w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kożuchowie /numer druku L/7/22/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. /za – 15/  

 

Nie zgłoszono innych wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad.  

W związku z tym porządek obrad po zmianach uważa się za przyjęty.  
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Do pkt. 2 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację Burmistrza Kożuchowa 

o złożonych oświadczeniach majątkowych. /Informacja w załączeniu/ 

 

Do pkt. 3. 

Grzegorz Wajman – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił informację 

Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach majątkowych. /Informacja 

w załączeniu/ 

 

Do pkt. 4. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że informacja o stanie 

realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022 została szczegółowo omówiona podczas 

Komisji Społeczno-Budżetowej w dniu 26 października br. z dyrektorami jednostek 

oświatowych z terenu Gminy Kożuchów. Poinformował również, że wszystkie materiały radni 

otrzymali pocztą elektroniczną w dniu 21 października br. Następnie otworzył dyskusję 

informując, że podczas sesji obecna jest Pani Aleksandra Stanisławska – Kierownik Wydziału 

Oświaty, Kultury i Sportu, która odpowie na pytania. Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący 

zamknął dyskusję. /Informacje w załączeniu/ 

 

Do pkt. 5. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 29 września 2022 roku. Następnie 

przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Kardynał Henryk – radny Rady Miejskiej, Brzezińska Barbara – 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej, Zwolińska 

Magdalena – Sekretarz Gminy. 

Podczas dyskusji poproszono o przybliżenie informacji ze spotkań dotyczących 

„Lubuskiej 9”, strefy płatnego parkowania, dystrybucji węgla, planowanych przez Zarząd Dróg 

Powiatowych w Nowej Soli inwestycji, zapytano o szczegóły powołania Gminnej Komisji 

Urbanistyczno-Architektonicznej działającej przy Burmistrzu Kożuchowa, zapytano czy radni 

Rady Miejskiej w Kożuchowie mogą uczestniczyć w pracach tej komisji. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 
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Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej, następnie otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji zgłoszono problem z bezpośrednim wjazdem na cmentarz w Mirocinie 

Górnym przez prywatne samochody osobowe. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Cyt.: 

- „W dniu 12.02.2020r. po pełnionym dyżurze w Biurze Rady, zwróciłem się z wnioskiem 

cyt.:„W związku z prowadzonymi pracami na drodze przy ul. Głowackiego w Kożuchowie 

w ramach Uporządkowania Gospodarki Wodno – ściekowej Aglomeracji Kożuchów, proszę 

zwrócić uwagę w momencie odbioru inwestycji, czy firma doprowadziła chodnik położony 

wzdłuż tej drogi (od skrzyżowania z pl. Zwycięstwa do zjazdu na parking) do stanu pierwotnego. 

Tzw. „ciężki sprzęt” używany przy tej inwestycji spowodował koleiny w nawierzchni chodnika. 

Chodnik położony w 2018r.” 

W odpowiedzi na ww. wniosek prezes PUK USKOM w przesłanym do mnie wyjaśnieniu 

z dnia 18.02.2020r L.dz. JRP/31/02/2020/MK stwierdza, że na etapie odbioru przedmiotowego 

odcinka robót Zarządca drogi tj. Gmina w protokole odbioru z dnia 30.01.2020r. pasa 

drogowego oraz terenu gminnego po zakończeniu prac przez firmę KANWOD stwierdził, że 

wada chodnika, o której była mowa nie została spowodowana w wyniku robót realizowanych 

przez wykonawcę kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej. 

W związku z powyższym w dniu 26.03.2020r. wnioskowałem do tut. Urzędu o niezwłoczne 

zwrócenie się do wykonawcy tego chodnika o usunięcie usterek w ramach obowiązującej umowy 

gwarancyjnej. Umowa SI.7013.2.17.2018 podpisana z wykonawcą w 24.05.2018r., odbiór prac 

28.06.2018r. z 60 miesięcznym okresem gwarancji.  

W otrzymanej odpowiedzi zostałem poinformowany, że taki przegląd gwarancyjny 

odbędzie się dopiero na przełomie sierpnia i września 2020r. W późniejszym okresie czasu 

wykonawca kilkukrotnie słownie deklarował usunięcie usterek.  

Proszę o informacje na jakim etapie jest realizacja tego zobowiązania.” 

 

Do pkt. 7.1. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowalnych przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków /numer druku L/1/22/. 
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Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 1/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.2. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące związane 

z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków /numer druku L/2/22/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.3. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie bezprzetargowej dzierżawy części nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Kożuchów /numer druku L/3/22/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.4. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2022 rok /numer druku L/4/22/. 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2022 rok /numer druku L/4/22/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.5. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Kożuchów /numer druku 

L/5/22/. 
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Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Kożuchów /numer 

druku L/5/22/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 15/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.6. 

Iskra Anna – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie powołania Młodzieżowej Rady Gminy 

/numer druku L/6/22/. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Iskra Anna – 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Podczas dyskusji wyrażono i wyjaśniono wątpliwości do procedowanego projektu 

uchwały. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji w przedmiocie powołania Młodzieżowej Rady Gminy /numer druku L/6/22/. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 3/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.7. 

Iskra Anna – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kożuchowie /numer druku L/7/22/. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, 

Iskra Anna – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Drzewiecki Ireneusz – 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Kozłowska Anna – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kożuchowie, Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – radny Rady 

Miejskiej. 

Podczas dyskusji wyrażono i wyjaśniono wątpliwości do procedowanego projektu 

uchwały. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 
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Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Kożuchowie 

/numer druku L/7/22/. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 1/. 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 

 

Do pkt. 8. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Wajman 

Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady, Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Raczykowski 

Krzysztof – sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Kucharska 

Teresa – sołtys Sołectwa Podbrzezie Dolne, Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej.  

Podczas dyskusji przypomniano sołtysom Gminy Kożuchów o składaniu zgód w celu 

wykorzystania numerów telefonów komórkowych do utworzenia systemu powiadomień sms 

o terminach sesji i komisji Rady Miejskiej w Kożuchowie, poproszono o uzupełnienie ubytków 

w drodze przy ulicy Piaskowej, zapytano o przybliżony termin zmiany organizacji ruchu przy 

ulicy Piaskowej – obok bloku nr 8, poproszono o poszerzenie boiska sportowego 

w miejscowości Studzieniec, poproszono o pomoc w rozwiązaniu problemu z koszami na śmieci 

przy ulicy Daszyńskiego, zapytano o możliwość zagospodarowania skweru przy skrzyżowaniu 

ulicy Nowosolnej i Zygmuntowskiej (obok sklepu SPAR). 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 9. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na podstawie § 32 ust. 3 

Statutu Gminy Kożuchów, w związku z brakiem wniesienia poprawek i uzupełnień do protokołu 

nr XLIX/22 z dnia 29 września 2022 r. z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie, uważa się go za 

przyjęty.  

 

Do pkt. 10. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 12:45. 
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         Protokołowała                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

   Magdalena Raszewska             Ireneusz Drzewiecki 

 

 

 

 

 

Podjęte uchwały: 

- L/370/22 - w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowalnych przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

- L/371/22 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania 

bieżące związane z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków. 

- L/372/22 - w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie bezprzetargowej dzierżawy części 

nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Kożuchów. 

- L/373/22 - w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2022 rok. 

- L/374/22 - w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Kożuchów. 

- L/375/22 - w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie powołania Młodzieżowej Rady 

Gminy. 

- L/376/22 - w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kożuchowie. 

 

 

 


